

## ICAC chief announces senior directorate appointments

17 July 2015

ICAC Commissioner Mr Simon Peh Yun-lu today (Friday) announced that Ms Rebecca Li Bo-lan will act as Head of Operations with effect from tomorrow (Saturday).

Ms Li, 52, now Director of Investigation (Government Sector), will take over leading the Operations Department from Mr Ryan Wong Sai-chiu who will proceed on final leave.

Ms Li commenced her career in the ICAC in 1984 as an Assistant Investigator. She was promoted through the ranks to Principal Investigator in 2002, Assistant Director of Operations in 2004 and Director of Investigation in 2010.

Ms Li received the Hong Kong ICAC Medal for Distinguished Service in 2007 for her outstanding leadership and exemplary service.

Ms Li holds a master degree in criminal justice from the University of Leicester, the United Kingdom.

Meanwhile, the ICAC Commissioner also announced that Mr Ricky Yu Chun-cheong, now an Assistant Director of Operations, will act as Director of Investigation (Government Sector) with effect from tomorrow (Saturday), subsequent to Ms Li's appointment.

Mr Yu, 57, joined the ICAC in 1979 as an Assistant Investigator. He was promoted through the ranks to Principal Investigator in 2005 and Assistant Director of Operations in 2012. Mr Yu was awarded the Chief Executive's Commendation for Government Service in 1999.

The Commissioner also took the opportunity to pay tribute to Mr Wong for his 38 years of dedicated service in the ICAC and his distinguished leadership in the past three years as Deputy Commissioner and Head of Operations.

"Serving with the highest dedication and professionalism, Mr Wong has made tremendous contribution to the Commission and Hong Kong's anti-corruption cause throughout his career," Mr Peh said.

"In the past three years, Mr Wong has steered the Operations Department through unprecedented challenges, and ensured that its duties were discharged in a fair and just manner and without fear or favour."



Ms Rebecca Li Bo-lan



Mr Ricky Yu Chun-cheong

[Back to Index](#)

## 廉政專員宣布廉署高層人員任命

2015年7月17日

廉政專員白韞六今日(星期五)宣布，李寶蘭將於明日(星期六)起署任執行處首長。

李寶蘭，五十二歲，現任執行處處長(政府部門)，將接替即將展開離職前休假的執行處首長黃世照。

李寶蘭於一九八四年投身廉署，任職助理調查主任。她於二〇〇二年出任首席調查主任，二〇〇四年晉升為執行處助理處長，並於二〇一〇年起出任執行處處長。

李女士於二〇〇七年獲頒香港廉政公署卓越獎章，以表揚其出色領導才能及卓越表現。

李女士擁有英國萊斯特大學刑事司法學碩士學位。

廉政專員亦宣布，現任執行處助理處長余振昌將於明日(星期六)起署任執行處處長(政府部門)，接替於同日署任新職的李寶蘭。

余振昌，五十七歲，於一九七九年加入廉署，任職助理調查主任。他於二〇〇五年晉升為首席調查主任，並於二〇一二年起出任執行處助理處長。余先生於一九九九年獲頒行政長官公共服務獎狀。

廉政專員又感謝黃世照在過去三十八年服務廉署盡忠職守，並在過去三年出任副廉政專員兼執行處首長期間的卓越領導。

白韞六表示：「黃先生以最崇高的專業至誠服務廉署，多年來對廉署及香港的反貪工作作出莫大貢獻。」

白韞六續稱：「過去三年，黃先生帶領執行處面對前所未有的挑戰，堅守公平公正、不偏不倚的原則，無畏無懼地履行肅貪倡廉的職責。」



李寶蘭女士



余振昌先生

[返回目錄](#)







